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Dagsorden: 

1. Godkendelse af dagsorden. 

2. Gennemgang af referatet af seneste møde. 

3. Status på Hjørnegrunden. 

4. Økonomi. 

- Status på kontingentbetaling. 

- Regnskab 2018. 

- Budget 2019. 

5. Forslag til vedtægtsændringer. 

6. IT. 

- Medlemsdatabasen. 

- Arbejdsgang omkring besvarelse af henvendelser til foreningen. 

7. Fartdæmpning i Landsbyen. 

8. Parkeringsplads til vores trailere, når byggeriet på Hjørnegårdsgrunden går i gang. 

9. Nytårskur 20/1. Formanden er inviteret. 

10. Eventuelt. 

  

Referat: 

0. Til stede hos Line var: Line, Helle, Henrik, Dennis, Anne, Frederik og Poul.  

 

1. Dagsordenen blev godkendt uden bemærkninger. 

 

2. Referatet fra sidst blev gennemgået uden bemærkninger. 

 

3. Der foregår en del kommunikation mellem formanden og kommunen, blandt andet angående 

aktindsigt. Næste træk bliver en kontakt til By- og Planudvalget, hvor vi ønsker foretræde for at 

fremlægge vores syn på Hjørnegrunden. Vi opretter et nyt afsnit på hjemmesiden som løbende 

refererer udviklingen omkring Hjørnegrunden. Her kan detaljerne granskes. 

 

4. Kontonummeret til foreningen bliver lagt på hjemmesiden. Kontingent er up to date fra alle 

medlemmer. Regnskabet for 2018 blev gennemgået. Udover at 2018 endte med et overskud på lidt 

over kr. 5.000,- var ikke meget at bemærke. Som noget nyt budgetteres der med tilskud sociale 

arrangementer i Landsbyen. Der budgetteres med et overskud i 2019 på knap kr. 3.000,-. 

 

5. Opdatering af vedtægter blev diskuteret. I oplægget til nye vedtægter foreslås en passus om 

sammenhold og socialt liv. Ydermere er det en udfordring med de nye ejerlejligheder i Horsholm- 

og Bakkegården. Helle kontakter Herstedøster for at høre hvordan de har håndteret tilsvarende. 

Helle og Dennis tager en omgang til, så forslag til opdateringer er klar til generalforsamlingen. 

 



Herstedvester Grundejerforening 

Referat af bestyrelsesmøde 10/1 - 2019 

Referent: Poul 

Side 2 af 2 

6. Frederik laver oplæg til en procedure til opdatering og vedligeholdelse af medlems- og mailadresse 

kartotek.  

 

7. Fjernelse af fartbump i Landsbyen er for nærværende afsluttet. Line starter en dialog med 

kommunen angående opdatering af fartsænkningen i først og fremmest Herstedvesterstræde. 

 

8. Vores trailere kan flyttes ned ved siden af Herstedly. De flyttes når der påbegyndes byggeri på 

Hjørnegrunden. 

 

9. Formanden med ægtefælle deltager i kommunens nytårskur. Dennis og Poul deltager også med 

ægtefæller som følge af deltagelse i Brugergruppen. 

 

10. Helle og Dennis arbejder på anskaffelse af et bedre lærred til forsamlingshuset. Der lægges an til et 

samarbejde mellem Forsamlingshuset, menighedsrådet, grundejerforeningen og eventuelt 

biblioteket. Bestyrelsen mødes næste gang hos Dennis den 28/2 kl. 20:00. 

 

Bestyrelsen gik hjem i god ro og orden. 


